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RAPPORT FRÅN STYRELSENS ORDINARIE SAMMANTRÄDE DECEMBER 2024 
 

Här följer en kort sammanfattning av styrelsens sammanträde i december 
 
 
Ekonomi 
Styrelsen gick sedvanligt igenom föreningens ekonomi, resultat- och 
balansrapporter. Utfallet hittills håller sig inom fastställda budgetramar med 
smärre avvikelser. 
 
Vägar 
Vintersäsongen har nu inletts och hittills har endast sandning varit påkallad vid 
några tillfällen. Halkbekämpning är tyvärr svårartad när temperaturen är runt 
noll och gruset inte ligger kvar utan till sist hamnar i vägrenen.  
 
Skog och grönområden 
Höststädning har nu genomförts i 10 av våra 13 skötselområden med mycket 
gott resultat. I övrigt är slyröjning och markskötsel avslutad för denna säsong. 
 
Tyvärr har vildsvin kommit in på våra marker medförande skador. Styrelsen har 
varit i kontakt avseende skyddsjakt men det är knappast möjligt inom vårt 
detaljplaneområde. Det tycks också vara så att antalet bävrar i vår sjö ökar. 
Tydliga spår av bäverfällda träd finns på flera ställen. Om det finns risk för 
skador med fallande träd så är styrelsen tacksam för återkoppling. 
 
Bryggor och badplatser 
Inget nytt avseende bryggor och bad fanns att diskutera. 
 
Byggnader 
Utredningsuppdraget från årets stämma avseende bastuhuset och tennisbanan 
diskuterades vidare och kommer att genomföras i god tid inför nästa års 
stämma så att alla medlemmar kan ta ställning olika alternativ. Tidplan mm för 



undersökning av bastuhuset fastställdes. Offerter kommer att tas in för såväl 
bastuhuset och tennisbanan. 
 
Övrigt 
Något svar från Flens kommun angående vår skrivelse om höga vattenstånd i 
sjön Orrhammaren har ännu inte kommit trots påminnelser. Men styrelsen 
kommer att fortsätta att driva denna fråga. 


